
Protokół Nr 86/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 7 września 2022 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 11.04.2022 r.  

4. Propozycje Komisji do budżetu na 2023 r. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk. Powitał członków komisji, 

zaproszonych gości, pracowników Urzędu oraz media. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi  

do przesłanego protokołu z dnia 11.04.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Komisji z dnia 

11.04.2022 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 4 za przyjęli protokół Komisji z dnia 11.04.2022 r.  

 

Do pkt 4 

Członkowie Komisji wypracowali wnioski do budżetu: 

1. Przebudowa ul. Polnej; 

2. Rozbudowa stadionu o przynajmniej 1 kort tenisowy ze sztuczna trawą z dofinansowaniem ze środków 

zewnętrznych; 

3. Przystąpienie do programu w sprawie zabezpieczenia w energię cieplną (szkoły, przedszkola); 

4. Remont nawierzchni ul. Wąskiej oraz ul. Mickiewicza – instalacja wodno – kanalizacyjna i połączenie 

z ul. Paderewskiego; 

5. Wymiana nawierzchni ścieżki na „wyspie” w Rożyńsku Małym; 

6. Przejęcie od powiatu drogi Bałupiany – Łobody – Barkowo do Skocz (5 km). Jako sołectwa będą 

lokowane środki z funduszu sołeckiego na doraźne naprawy; 

7. Przebudowa drogi Somaniny – Wiłkajcie;  

8. Przebudowa drogi Włosty – Juchnajcie (łącznik – droga szutrowa); 

9. Wsparcie finansowane do zakończenia oświetlenia w Niedrzwicy; 

10. Przeznaczenie środków na świetlicę w Mażuciach – po wybudowaniu wodociągów hydrofornia  

w całości zostanie przeznaczona sołectwu Pietraszki. 

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że w trakcie procedowania jest ustawa w wyniku której 

koszt 1 GJ wynosiłby 150 zł + 30 zł za przesył. Zostały przeprowadzone wstępne rozmowy ze specjalistą  

w dziedzinie ciepłownictwa w sprawie podejścia gminy jako uzdrowiska do ciepłownictwa w kolejnych 

latach.  

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że sytuacja dostępności gazu szybko się nie ustabilizuje  

i trzeba podejmować działania celem zapobiegania wzrostowi podwyżek, które odbijają się na mieszańcach, 

szkołach a tym samym gminie. 



Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że we Francji pomimo posiadania kilku elektrowni 

zamykane są baseny ze względu na duże koszty utrzymania. Nie wiadomo jeszcze jakie kroki będzie 

musiała podjąć gmina celem oszczędności.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w Polsce po jednym przetargu, szpital będzie musiał 

zamknąć kilka oddziałów ze względu na brak środków na ich utrzymanie. 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że mieszkaniec gminy ponownie zwrócił się o 

wykonanie podejścia od swojej nieruchomości do drogi wojewódzkiej. Powoływał się na pismo ZDW, które 

przychyla się do jego propozycji. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 4 za przyjęli wypracowane wnioski do 

budżetu na 2023 rok.  

 

Do pkt 5 

 Brak wolnych wniosków. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

       Protokołowała        Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis            Zdzisław Janczuk 


